

## مكتب الرئيس التنفيذي Office of the CEO

Date: 20 Safar 1447 14 August 2025 التاريخ: 20 صفر 1447هـ الموافق: 14 أغسطس 2025 م

## **Disclosure**

إفصاح

Sohar International Bank SAOG's intention to acquire up to 100% stake of Insurance House LLC (Bima)

نية بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع للاستحواذ على حصة تصل إلى 100% في شركة بيت التأمين ش.م.م (بيمة)

Sohar International Bank S.A.O.G. ("Sohar International") wishes to disclose to the market that on the 13<sup>th</sup> of August 2025, SIB requested the Central Bank of Oman ("CBO") seeking an in-principal approval to make a non-binding Offer of up to 100% stake in Insurance House ("Bima") (the "Proposed Transaction").

يود بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("صحار الدولي") الإفصاح للسوق عن أنه قام بتاريخ 14 أغسطس 2025م، بمخاطبة البنك المركزي العماني طالباً الحصول على الموافقة المبدئية لتقديم عرض غير ملزم للاستحواذ على حصة تصل إلى 100% في شركة بيت التأمين ش.م.م ("بيمة") (ويشار لذلك فيما يلي بـ "الصفقة المقترحة").

Bima is Oman's first fully digital insurance portal licensed by the Financial Services Authority, enabling customers to compare and purchase a range of insurance products; (including motor, travel, domestic, medical, and credit-life) from multiple insurers through an intuitive online platform.

بيمة هي أول منصة تأمين رقمية متكاملة مرخصة من هيئة الخدمات المالية في سلطنة عمان، تتيح للعملاء مقارنة وشراء مجموعة متنوعة من منتجات التأمين (ويشمل ذلك المركبات، السفر، المنازل، التأمين الطبي، وتأمين الحياة الانتماني) من عدة شركات تأمين عبر منصة إلكترونية سهلة الاستخدام.

This Proposed Transaction forms part of Sohar International's vision of becoming a world-class service company that helps customers, community and people to prosper and grow.

تأتي الصفقة المقترحة اتساقاً مع رؤية صحار الدولي في أن يكون مؤسسة خدمية تساعد الزبائن والمجتمع والناس على الازدهار والنمو.



Completion of the Proposed Transaction will be subject to completion of due diligence in a manner satisfactory to Sohar International, negotiation and execution of definitive agreements, and receipt of required regulatory and corporate and other mandatory approvals as may be required.

يتوقف إكمال الصفقة المقترحة على استكمال إجراءات الفحص الفني والقانوني النافية للجهالة بصورة مرضية لصحار الدولي، والاتفاق على وإبرام العقود النهائية، والحصول على الموافقات المؤسساتية والموافقات المطلوبة من الجهات المختصة

Sohar International will make further announcements as material developments occur in line with regulatory requirements.

سيقوم صحار الدولي بالإعلان عن أي تطورات مهمة، وفقًا للأنظمة والتعليمات المعمول بها.

Abdul Wahid Mohamed Al Murshidi Chief Executive Officer

عبدالواحد بن محمد المرشدي الرالدول و الرائيس التنفيذي الرئيس الرئيس